
                                  ŠKOLSKÁ RADA AKADEMICKÉHO GYMNÁZIA, 

                                         ŠKOLY HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY 

                           ŠTĚPÁNSKÁ 22, 110 00 PRAHA 1 

                                 skolska.rada@agstepanska.cz 

 
Zápis ze zasedání Školské rady Akademického gymnázia, Štěpánská 22, Praha 1, 

ze dne 25. 1. 2024 od 15:00  

Přítomni: Bc. Klára Foglarová, Hana Gabriela Chalušová, Mgr. Jan Morávek, Mgr. Lukáš Nádvorník, RNDr. Jana 
Srpová, Mgr. Jana Štrosová 

Nepřítomni/omluveni: nikdo 

Hosté: PaedDr. Milan Štěrba 

Program jednání: 

1. Změny ve Školním řádu 
- ředitel školy PaedDr. Milan Štěrba uvítal nově zvolené členy ŠR a představil radě nutnost změn ve ŠŘ 
v oblasti přezouvání studentů, protože zejména v zimních měsících nepřezouvání studentů ztěžuje udržení 
čistoty ve vnitřních prostorách školy. ŠR proto navrhla změny ve Školním řádu (spojení bodů 3 a 4 ŠŘ), 
které zakazují venkovní a sportovní obuv. Na hodiny tělesné výchovy se žáci přezouvají výhradně do sálové 
obuvi. Je přísně zakázáno používat obuv, ve které chodí venku. Porušení tohoto nařízení bude chápáno jako 
hrubý přestupek proti školnímu řádu. 
- ŠR rada navrhla změny ve ŠŘ v oblasti přístupu k testům a pořizování jejich kopií (bod 53 ŠŘ): svolení 
s pořizováním kopií resp. fotokopií písemných prací, testů, závěrečných prací apod. je plně v kompetenci 
vyučujícího. 
- ředitel školy PaedDr. Milan Štěrba a ŠR navrhli doplnit ŠŘ v bodě, který se týká prevence a bezpečnosti  
(bod 35 ŠŘ). Žáci jsou povinni v průběhu výuky na všech školních i mimoškolních akcích dodržovat 
metodický pokyn č. j. 37014/2005-25 k zajištění bezpečnosti ochrany a zdraví žáků, řídit se „Opatřením pro 
činnost při vzniku mimořádné události na AG“ a dodržovat prevenci a pokyny pedagogů, vedení školy a 
zaměstnanců při nácviku a realizaci evakuace a invakuace. 
- hlasování o všech výše uvedených změnách ve ŠŘ proběhlo per rollam s následujícím výsledkem:  
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 
Závěr: ŠR jednohlasně schválila všechny výše uvedené změny Školního řádu.  

2. Projednání nového návrhu Školního vzdělávacího programu (ŠVP) 
- RNDr. Jana Srpová shrnula dosavadní průběh jednání o změnách v ŠVP, do něhož zasáhly změny 
v oblasti maximálního počtu půlených hodin (PHmax). Ředitel školy seznámil radu se změnami 
vyplývajícími ze snížení počtu půlených hodin, které navrhlo MŠMT. Výše úvazků zůstane bez výraznějších 
změn, protože ve šk. roce 2024/2025 budou přijaty studenti čtyř tříd místo tří.  

3. Stavební úpravy v budově Akademického gymnázia: nadstavba patra nad tělocvičnou  
- ředitel školy seznáním ŠR s plány na vybudování nového patra nad tělocvičnou, kde by měl být bufet a 
další potřebné prostory ke zkvalitnění studijního prostředí. Zřizovatel svolil se započetím přípravných prací 
a vyčlenil potřebné finance. Nyní probíhají nutné administrativní úkony, které by umožnily započetí stavby.    

4. Opatření k mimořádným událostem 
- ředitel školy seznámil ŠR s opatřeními k mimořádným událostem: pedagogičtí pracovníci budou na 
nejbližší pedagogické radě seznámeni s předpisem k mimořádným událostem a třídní učitelé budou 
informovat žáky, jak se zachovat v případě mimořádné události. Nyní probíhají s bezpečnostními experty 



konzultace a vyhodnocování, jak co nejlépe a nejúčinněji zabezpečit vstup do školy. V budově Jazykové 
školy ve Školské je ve výstavbě vrátnice.  

5. Zřízení školního účtu pro platby školních akcí a učebnic 
- ŠR jednomyslně podává podnět ke zřízení účtu pro potřeby školních akcí: současný stav hotovostních 
plateb není pro vyučující a studenty, kteří jsou nuceni manipulovat s nemalými částkami, bezpečný ani 
pohodlný. Pro pedagogy, studenty i rodiče by bylo bezpečnější a pohodlnější, kdyby měli možnost poslat 
platbu pod jasně identifikovatelným VS na školní účet, který by byl určen výlučně pro tento druh transakcí.       
 

6. Termín příští schůze 
- termín příští schůze ŠR byl předběžně stanoven na čtvrtek 11. 4. 2024 v 16 hodin. 
 
 

 

 

V Praze 7. 2. 2024          Zapsal Jan Morávek 


